
Město Kyjov 
Komise pro občanské záležitosti  

Zápis z jednání komise č. 01/2023 

Datum konání: 30.01.2023 

místo konání: malá zasedací místnost rady města 

Přítomni: (viz prezenční listina) Iva Durnová, Irena Budíková, MUDr. Alena Černeková, Mgr. 
Michaela Moudrá, Ing. Jarmila Sukopová, Mgr. Hana Štanglerová, Mgr. Jana Truschingerová 

Omluveni: Marie Randová 

Hosté: Mgr. Filip Zdražil 

Zapisovatelka: P. Šůstková 

Ověřovatelka: Iva Durnová 

Čas jednání: 14:00 – 15:00 hod. 

Program jednání:  

1. Zahájení činnosti komise - představení nových členů 
2. Seznámení s jednacím řádem 
3. Návštěvy jubilantů - připomínky, rozdělení termínů návštěv, dárky 
4. Různé 

Průběh jednání: 

1. Zahájení činnosti komise - představení nových členů 

p. Durnová přivítala přítomné, všechny členky komise navzájem představila a popřála 
členkám hodně sil a elánu do společné práce v komisi. 

2. Seznámení s jednacím řádem 

p. Durnová seznámila přítomné s jednacím řádem komise a zodpověděla dotazy. 

3. Návštěvy jubilantů – připomínky, rozdělení termínů návštěv, dárky 

Byla projednána účast členek komise na návštěvách u jubilantů a jejich rozdělení. 

Dále bylo připomenuto, že návštěvy jubilantů se týkají těch, kteří dosáhnou 80 a 85 let. 
Dále těch, kteří oslaví 90 let a výše (každý další rok). 

Dále bylo objasněno, že pokud dosáhne jubilea významná osobnost měst Kyjova, 
obvykle si tyto termíny hlídá p. starosta, je vhodné se dotázat přes kancelář starosty, 
protože jubilanta navštěvuje s členkou komise p. starosta nebo místostarosta. 

Dále členky komise, které již mají zkušenosti s návštěvami jubilantů, zmínily potíže, 
které mohou při plánování návštěv i jejich samotné realizaci nastat. Jedná se o občany 
města, kteří zde mají trvalý pobyt, ale žijí jinde nebo se stává, že členky komise přijdou 
přát, ale jubilant již zemřel. 

V souvislosti s návštěvami jubilantů členky navrhly zvýšit částku na květiny, případně 
obdarovat jubilanty něčím jiným, muži často květinu neocení. Členky odsouhlasily 
návrh nahradit květinu skleničkou medu  



  

Následně proběhla diskuze k balení dárku pro jubilanty. Bylo navrženo balení dárku do 
celofánu, zkušenější členky komise upozornily na špatnou manipulaci s takto 
zabaleným dárkem a také na často nekvalitní materiál, který se trhá. Dalším návrhem 
byly papírové taštičky, mohly by být i se znakem města. Bylo dohodnuto, že město 
objedná medy a papírové taštičky. 

4. Různé 

Byl řešen dotaz na zajištění zrcadla a věšáku do salónku radnice, které členky komise 
požadovaly na předchozím setkání pro použití při svatbách a vítání dětí do života. 

Zkušenější členky komise se podělily o zkušenosti z návštěv jubilantů. 

Termín konání KOZ: termín bude upřesněn 

Zapsala: Pavla Šůstková 

Ověřila: Iva Durnová 


